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Dagsorden/Referat - kontaktudvalg for Plejecenter Lykkeseje  

Dato og klokkeslæt: 24.november 2022 15.30-17.00   

Sted: Lykkeseje Plejecenter. Mødelokalet på kontorgangen 

Deltagere: Erik Nielsen (Ældrerådsrepræsentant), Ulla Schwartz (Frivillig repræsentant) Birte 

Rasmussen (Beboer) Oda Johansen (Beboer), Dorthe L. Rasmussen     

(medarbejderrepræsentant) Birgitte Topp-Jakobsen ( Teamleder) Supplant: Listebh 

Markvardsen  Ivan Nio ( Pårørende repræsentant)   

Fraværende:  Nina Tordrup Olsen (pårørende repræsentant)   

Mødeleder: Erik Nielsen  

Referent:  Birgitte Topp-Jakobsen  

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Sagsfremstilling: 

Godkendelse af referat fra sidst  

Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: 

Begge dele godkendt.  

2. Information fra teamleder 

Sagsfremstilling:  

Information om hegn af grunden omkring Lykkeseje. 

Lejemål.  

Omrokering af lokaler i administrationsdelen.  

Beslutning: 

Hegn om grunden:  

Alle synes det er en god ide fordi det giver en bedre sikkerhed i forhold til de demente 

som går fra stedet.  

Kan det italesættes, som en indhegning af haven?  

Det er som om det er blevet normalen, at der er hegn oppe forskellige steder.  

Boliger: 

Der visiteres nye borgere til stedet så vi har næsten alle boliger udlejet.  

Lokaler:  

Der er sket en rokade på kontoerne i administrationsdelen, som har givet langt bedre 

rammer for alle.  
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3. Information fra udvalgets medlemmer 

Sagsfremstilling: 

Information fra udvalgets medlemmer 

Beslutning: 

Info fra Erik.  

I ældrerådet er vi meget optaget af debatten omkring morgenmaden og tilberedning af 

dette i de udekørende teams. Herudover er det talt omkring dosisdispensering.  

Plejebolig strategien er også drøftet og Ældrerådet er positivt stemt i forhold til dette.  

4. Nye tilsynsrapporter 

Sagsfremstilling: 

Nye tilsyn. 

Beslutning: 

Ingen nye tilsyn siden sidste møde i september.  

5. Status Fælleskassebeholdning 

Sagsfremstilling: 

Information om fælleskassen. 

Beslutning: 

Grundet inflationen er der minus i Fælleskassen. Der købes meget få ting ind på 

Fælleskassens regning, som er udover de daglige husholdningsting.  

Herudover har vi selvfølgelig haft besøg af Richard Ragnvald til 4000 kr.  

Det er i organisationen drøftet og besluttet, at der skal være en stigning på det beløb der 

betales til fælleskassen. 

Drøftelse af om der kunne blive samlet ind, eller der kunne gives et bidrag fra borgere og 

pårørende til arrangementer. Hvis man havde sparet et bestemt beløb sammen, kunne 

man måske spørge kommunen om de også ville give lidt penge. Det er vigtigt at det sker 

på frivillig basis.  

Kunne man spørge musikskolen eller andre kunstnere om de ville komme og spille på 

plejecentret. 

6. Drøftelse af aktiviteter på plejecentret 

Sagsfremstilling: 

Information omkring aktiviteter 

Beslutning:  

Vi har efteråret igennem haft en del aktiviteter til stor glæde for alle. Vi har haft et par 

arrangementer med musik og mad. Der ses lige nu en tendens til, at vores 

arrangementer måske er lidt for lange. Borgerne bliver trætte og vil hjem før 
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arrangementet er sluttet. Vigtigt at vi drøfter med aktivitetsrådet, at det skal være småt 

men godt.  

Julefrokost- stor tilslutning fra de pårørende til dette.  

Bankospil 1 gang om måneden. 

Musik hver 3. uge 

Besøgshund. 

Birgitte har fået en henvendelse om besøgsbørn. 

 

Der kommer en forespørgsel på om børnehaven ikke kan begynde at komme igen. Bitj vil 

undersøge dette igen.  

7. Mere inddragelse af de pårørende i forhold til frivillighed.  

Sagsfremstilling: 

Ved sidste møde talte vi om, hvordan kan vi inddrage de pårørende mere i frivilligheden 

på Lykkeseje? Kunne det være fælles arrangementer hvor alle kommer og lærer 

hinanden at kende, både pårørende, borgere og frivillige? Og er det realistisk at forventet 

at de pårørende vil lave frivilligt arbejde for andre end deres pårørende?  

Beslutning: 

Det er vigtigt at opgaven er helt afgrænset og så kan man byde de pårørende ind.  

Vi skal passe på med, at italesætte det frivillige arbejde som en byrde eller et arbejde, 

men hellere se det som en hyggelig tjans.  

Kunne man inviterer de pårørende til et møde hver 3. måned og der lave aftaler om 

hvem der vil byde ind på en aktivitet.  

Hvis det ikke falder folk naturligt ind at hjælpe vil det blive en svær opgave for nogen.  

Ulla og Birgitte vil spørge de pårørende, som deltager ved julefrokosten om ovenstående. 

Hvis der er positive tilbagemeldinger, vil vi indkalde til et orienterende møde og prøve at 

stable noget på benene.  

8. Evt.  

Sagsfremstilling: 

Møderække for 2023. Møderne planlægges onsdage i lige uger.  

Beslutning:  

Onsdag den 22/3-2023 fra 15.30-17.00 

Onsdag den 31/5-2023 fra 15.30-17.00 

Onsdag den 15/11-2023 fra 15.30-17.00 

 


